
Referat 

Møtenummer:  08/2023 

Dato:    23.05.2023 

Tid:    11:30 – 11:48 

Sted:    Lillesalen A102 

Oppmøte:  1MDA, 1MDB (Drama), 1MDB (Dans), 1STA, 1STC, 1STF, 

1STG, 2STA, 2STC, 2STE, 3MDB (Drama), 3MDB (Dans), 

3STG, SSD, SSE, Elevrådsstyret, Massimiliano Secchi 

Frafall:  Øvrige elevråd, Tommy Ly Hoang, Tjark Valerius Boldt, Pashima 

Livakovic 

Saksliste 

43/23 Godkjenning av innkalling 

Godkjent uten innvendinger 

44/23 Godkjenning av referat 

Godkjent uten innvendinger 

45/23 Isbil 

2STC: Meldingen om det vi skulle ta opp kom veldig sent ettersom 

klassens time da ble avlyst. 

 Styre: Vi var klare over det. 

 

Vi tenkte at isbilen skulle komme i starten av neste skoleåret slik at vi kan 

gjøre ett godt inntrykk på de nye elevene. Isen er gratis med en til hver elev. 

Dette vil bare være en dag i starten av det nye skoleåret. Det vil mest 

sannsynlig være en ordning på at det blir klassevis i løpet av dagen. Elevene 

vil få noen valg av is, der det vil sannsynligvis være allergi frie iser for de som 

trenger det. den forventede kostnaden vil være på mellom 11.000 og 15.000 kr 

totalt. 

 

 



2STE: Vil issalget i kantina forsvinne dersom isbilen kommer. 

Det vil fortsatt selges is i Birdy den dagen isbilen kommer, det er 

ansatte ved Birdy som bestemmer hva som selges og når, ikke 

elevrådet. 

 

 

 

46/23 Opplegg i gymsalen 

Tillitsvalgte som tok opp forslag til opplegg i gymsalen: 

1MDA: Det var ganske nøytralt, men det høres ut som ett fint opplegg. 

2STA: Klassen min var entusiastiske til å spille ballspill i midttimen. 

 

Alle tillitsvalgte bes ta dette opp med sin klasse slik at vi får en indikasjon på 

hvilke aktiviteter som burde prioriteres og arrangeres. Vi er klare over at det 

ble dårlig tid for å spørre klassen ettersom mange avlyste klassens time 

ettersom de ikke hadde fått beskjed tidlig nok. 

 

47/23 Aktiviteter i biblioteket 

Det skal kjøpes inn Lego av typen classic inn til biblioteket. Det vil foreløpig 

ikke være noen fulle sett, men det kan komme etter hvert om det ønskes. 

Biblioteket har 5000kr til rådighet, og mellom 3500 og 4000kr vil brukes på 

Lego i første omgang. Biblioteket vil få nytt innskudd etter sommerferien, og 

elevrådet kan alltids legge inn innskudd til biblioteket. 

 Forslag: 

- Mulighet for å holde skolen oppe etter skoletid for de som ønsker leksehjelp 

eller en stille plass å jobbe. 

- Brettspill 

- Workshop (Valentinskort, fars- / morsdag, m.m.) 

- Turneringer 

- Strikkeklubb 

 



48/23 Klassens saker 

3STG: Folk er misfornøyde med norsk/sidemål skriftlig eksamen fordi 

ordbøker ikke har fungert. 

 Det er mulig å klage til Udir dersom du ønsker. 

2STC: Flere eksamener ble avlyst grunnet problemer med 

systemet. 

3MDB: Læreren vår sa at mest sannsynlig kan du klage før svaret 

på eksamen eller ti dager etter du har fått eksamenskarakter. Da 

kan eksamenen bli annullert. 

3MDB: Det er individuelt om eksamen blir annullert eller ikke. Om du er 

fornøyd kan du beholde karakteren 

 

3STE: hvordan er det med søppel og slikt, og hvem som skal rydde. 

Det står på skjermene hvem som har ryddeordning, og det skal være 

oppfølging. Dersom det er tvil i klassen bes tillitsvalgt å si ifra om de har 

ryddeordning eller ikke. 

2STC: Vil det være et klesskifte dag i år? 

  Vi kan ta det opp ved neste styremøte. 

Eventuelt 

Redaksjonell frihet 

Om det skulle forekomme feil i dokumentet, bes tillitsvalgte å ta kontakt med 

undertegnede senest 7 dager etter utgivelse, for å vurdere eventuelle rettelser. Om 

det skjer rettelser, vil nytt referat være gjeldende. Elevrådsstyret har ifølge 

vedtektenes §4.4.1, redaksjonell frihet. 

Mvh. 

Sander Larsen 

Sekretær 


